



شركة بشارة للتجارة والمقاولات والنقلات والعقارات
خدمات الترجمة وخدمات عامة
Bishara Translations & Services



Ministry of Education and Higher Education
State of Qatar

SL: 6236/2023

Date: 16/10/2023

The Honorable Professor/Director of Galileo International School
After Greetings,

Respected,

Based upon the inspection report of the consulting office (United Architects Consultant) for Galileo International School issued on 11/10/2023 AD and approved by the competent department of the Ministry of Education and Higher Education (General Services Administration)

We inform you that the school's capacity and permitted number of students does not exceed (1485) male and female students. Therefore, we confirm what was stated in the consulting office's inspection report approved by the General Services Administration and the school's Restrictions to Permitted Numbers.

Thanks and regards,

Hamad Muhammad Al-Ghali (signed)
Director of the Private Schools Licensing Department



س.ت: 39188 ، جوال: 7736 3360 ، البريد الإلكتروني: typing276@gmail.com ، المطار العتيق ، الدوحة ، قطر

CR No:39188 , Mob :7736 3360 , Email: typing276@gmail.com , Near Papa John Signal , Matar Qadeem , Doha-Qatar



المسلسل: 6236/2023

التاريخ: 2023/10/16

الاستاذة الفاضلة/ مديرة مدرسة جاليليو العالمية
الاحترمة
حيث طيبة وبعد،

استنادا إلى تقرير معاينة المكتب الاستشاري (شركة المعماريون المتحدون للتصميم) لمدرسة جاليليو العالمية الصادر بتاريخ 2023/10/11م والمعتمد من الإدارة المختصة بوزارة التربية والتعليم والتعليم العالي (إدارة الخدمات العامة).
نفيدكم بأن الطاقة الاستيعابية وأعداد الطلاب المسموح بها بالمدرسة والذي لا يزيد عن (1485) طالب وطالبة. وعليه تؤكد بما جاء في تقرير معاينة المكتب الاستشاري والمعتمد من إدارة الخدمات العامة وتقيد المدرسة بالأعداد المسموحة.

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام...

حمد محمد الغالي

مدير إدارة تراخيص المدارس الخاصة

